
PROTOKÓŁ NR 9/16

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, 

które odbyło się 03 lutego 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:30, zakończyło o godz. 17:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krystyna Konieczna - Przewodnicząca komisji,

2. Zofia Ujma,

3. Krzysztof Gorczyca,

4. Henryk Płoński.

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Andrzej Machnica,

2. Irena Kawałek,

3. Bożena Wiśniewska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie problemu wynikłego z wchodzącym w życie projektem 500+.

3. Wnioski – zakończenie.

Ad.  1 Posiedzenie  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  zwołała  Przewodnicząca  Pani  Krystyna

Konieczna,  zapoznała  zebranych  z  porządkiem  posiedzenia  i  poprosiła  Dyrektora  MOPS  –  Panią  Ireną

Kawałek o przedstawienie problemu związanego z wejściem w życie ustawy o pomoc rodzinom tzw. 500+.

Ad. 2 Dyrektor MOPS zapoznała zebranych z projektem ustawy, która ma wejść w życie 01.04.2016

r. Według szacunku w Kowarach jest ok. 1000 dzieci do 18 lat, którym trzeba będzie wypłacić po 500 zł, z

czego 536 dzieci jest już obsługiwane przez MOPS korzystając z zasiłków, zasiłków rodzinnych.

Obsługa wypłat tym osobom wiąże się ze zwiększeniem przynajmniej o 2 etaty zatrudnienia w MOPS-ie i

urządzeniem stanowisk pracy. 

Z kwoty przeznaczonej na tę formę pomocy rodzinom tj. ok. 500 tys. zł miesięcznie, ustawodawca zapisał 2%

od kwoty na obsługę. Te 2 % będzie obowiązywać  przez pierwszy rok trwania wypłat, następnie ma być

zmniejszone do 1,2% kwoty.

Dyrektor MOPS ma problem z umieszczeniem stanowisk pracy dla dwóch osób. Podczas dyskusji zebrani

doszli  do  wniosku,  że  celowym jest  przeniesienie  z  MOPS-u Centrum Terapii  Profilaktyki  Uzależnień do

innego miejsca.

Ad. 3 W sprawach różnych Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej zatwierdziła  plan pracy komisji na

2016 rok.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej  wnioskuje o przeniesienie z MOPS-u w inne miejsce Centrum Terapii



Profilaktyki Uzależnień, co pozwoli na uzyskanie miejsca dla dwóch osób, które trzeba przyjąć do obsługi

programu 500+.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                                     Krystyna Konieczna


